
 
 
Małgorzata BAGIEŃSKA 
 
Sprawy naszego Pracowniczego Programu Emerytalnego są mi bliskie od dawna. Dzięki zaufaniu 
i głosom Członków Funduszu działam w Radzie Nadzorczej PTE i chciałabym tą rolę nadal  
w Waszym imieniu pełnić. 
Jak do tej pory udało się wypracować realne i myślę, że bardzo zadowalające EFEKTY: finanse 
Funduszu i składki Członków są pod stałą KONTROLĄ a komunikacja jest częsta i przystępna. 
Wartość Jednostki Rozrachunkowej wzrosła dzięki trafnym decyzjom dot. zarządzania portfelem 
inwestycyjnym, także na rynkach zagranicznych – to konkretny, wymierny REZULTAT, 
którego wynik widać na rachunkach członkowskich. 
 
Aktywa Funduszu mają znaczną wartość i stanowią dodatkowe środki na lepszą emeryturę 
znacznej grupy osób. Nadzór na nim to ODPOWIEDZIALNE ZADANIE, a reprezentacja tak wielu 
ludzi pociąga za sobą duże zobowiązanie, które jestem gotowa nadal podejmować. Znam prawne 
zasady działania i wiem, jak nadzorować PTE. 
Wiedza z zakresu ekonomii, finansów oraz wiele lat sprawdzonej działalności to MOJA 
GWARANCJA, że kompetentnie i rzetelnie mogę pełnić rolę Waszego przedstawiciela w RN. 
 
Moje priorytety w pracach RN: 

• WZROST WARTOŚCI aktywów przy zachowaniu ich bezpieczeństwa, 

• ANALIZA i KONTROLA sytuacji ekonomiczno-finansowej Funduszu oraz decyzji Zarządu, 

• PRAWIDŁOWOŚĆ NALICZANIA naszych składek, 

• MONITOROWANIE działalności inwestycyjnej Funduszu, 

• KOMUNIKCJA z Członkami Funduszu. 
 
O mnie: 

• Jestem magistrem ekonomii. Ukończyłam też studia podyplomowe z finansów oraz 
ostatnio, w 2021 r. z systemu SAP w zakresie kompleksowego zarządzania 
przedsiębiorstwem. Znam 4 języki obce. 

• Mam rozległą wiedzę i praktykę analityka biznesowego. 

• Pracuję w obszarze IT, w tzw. Centrum Kompetencji SAP; zajmuję się analizą i rozwojem 
systemów z zakresu logistyki i zarządzania majątkiem, na styku z rachunkowością. 

• Podczas pracy w TP/OPL zajmowałam się też budżetowaniem i kontrolingiem, mam 
również duże doświadczenie jako kierownik projektów informatycznych. 

• Bardzo cenię kontakt z członkami Funduszu i staram się zawsze służyć swoją wiedzą, 
słuchając także sygnałów od Was. 

• Prowadzę na moim profilu na Facebooku bloga m.in. o sprawach finansów emerytalnych. 

• Mam dorosłą córkę i syna, studenta - oni są moim największym sukcesem i szczęściem. 

• Jestem energiczną optymistką, lubię aktywnie wypoczywać i cieszyć się życiem :) 

• Mieszkam od lat w Gdańsku. 

• Jestem kandydatką niezależną (niezrzeszoną). 



 
ZAPEWNIAM kompetencje i zaangażowanie. 

DZIĘKUJĘ, jeśli zdecydujecie się zagłosować na mnie! 


